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Protokół nr 58/2010 
posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 9 listopada 2010 roku w Urzędzie Miejskim w Suwałkach,  
ul. Mickiewicza 1, pokój nr 146, w godz. od  1530 do 1545. 

 

Obecni członkowie Komisji: 
1/ Ewa Beata Sidorek – przewodnicząca, 
2/ Mieczysława Gajewska, 
3/ Zdzisław Koncewicz,   
4/ Marzena Nalepa, 
5/ Ryszard Perkowski,  
6/ Andrzej Turowski,  
7/ Mieczysław Urbanowicz,     
8/ Tadeusz Zamaro – wiceprzewodniczący, 

 w posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Wiesław Stelmach – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Suwałki, 
2/ Czesław Renkiewicz – zastępca prezydenta, 
3/ Sławomir Sieczkowski – nacz. Wydz. Finansowego, 
4/ Eugeniusz Przybysz – nacz. Wydz. OSGK, 
5/ Grzegorz Kochanowicz – PWiK. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Do protokołu nr 57/2010 posiedzenia Komisji z dnia 21 października 2010 roku 
nie wniesiono uwag, wobec czego protokół został przyjęty przez Komisję. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła Ewa Sidorek – powitała zebranych i zapytała o 
uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku obrad. Radni nie wnieśli 
uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału 
zakładowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach 
udzielanych z budŜetu Miasta Suwałk na 2011 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta  
na 2010 r.  

4. Wolne wnioski. 
 

Ad pkt. 1 – projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
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Eugeniusz Przybysz przekazał radnym zmieniony projekt uchwały w sprawie 
podwyŜszenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i 
Kanalizacji w Suwałkach Spółka z o. o. – załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Czesław Renkiewicz poinformował, Ŝe w stosunku do pierwszej wersji projektu 
uchwały została skorygowana kwota wartości środków trwałych w postaci sieci 
wodociągowo – kanalizacyjnych z wartości 1.494.448,29 zł do wartości netto 
1.343.382,77 zł i zgłosił taką autopoprawkę. 
 
Komisja w głosowaniu: „za” – 8 radnych /jednogłośnie/ pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością wraz ze zgłoszoną autopoprawką – opinia stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu. 
 
Ad pkt. 2 – projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla Zarządu Budynków Mieszkalnych w Suwałkach 
udzielanych z budŜetu Miasta Suwałk na 2011 rok – stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zarządu Budynków Mieszkalnych 
w Suwałkach udzielanych z budŜetu Miasta Suwałk na 2011 rok – opinia 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad pkt. 3  – projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2010 r. – 
stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 
Sławomir Sieczkowski omówił zmiany, które zostały szczegółowo opisane w 
uzasadnieniu do projektu uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały i w głosowaniu: „za” – 8 radnych 
/jednogłośnie/ Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmian w budŜecie miasta na 2010 rok – opinia stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
 
Ad pkt . 4 – wolne wnioski. 
Wolnych wniosków nie zgłoszono i na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:              Przewodnicząca        
                  Komisji Finansowo-BudŜetowej  
Anna Prusinowska  
Podinspektor BRM                 Ewa  Beata  Sidorek 

 


